

## About Us 關於我們



### ✚ 美國地區

#### ➤ Boston 波士頓

*Boston is one of the most historic, wealthy and influential cities in the USA. Filled with historical sights, a plethora of museums, sports fan-fare and lively marketplaces, Boston Known as America's college town, with world-ranked universities such as MIT, Harvard and Boston College, it is considered by many to be the education capital of America. The city is a popular destination for students from all over the world who are met with a warm welcome to this beautiful and friendly city.*

波士頓是在美國歷史最悠久，富有影響力的一個城市，充滿歷史景點，滿處的博物館，體育迷票價和活潑的集市。波士頓被稱為美國的大學城，隨著世界排名第一的大學，如麻省理工學院，哈佛大學和波士頓學院，波士頓被許多人認為是美國的教育資本。波士頓是個受歡迎的城市，為來自世界各地的學生們熱門的留學選擇。

#### ➤ Chicago 芝加哥

*The third-largest city in the United States, Chicago is a lively city of diverse neighborhoods and endless opportunities. And as the home of more than 60 Fortune 500 Companies, Chicago is the perfect place to learn English and start your career in a global business.*

在美國的第三大城市，芝加哥是一個充滿活力的城市。隨著 60 多個世界 500 強公司的家，芝加哥是學習英語，並在全球企業中開始您的職業生涯的完美地方。

➤ *San Diego* 聖地牙哥

*San Diego combines the benefits, and attractions of living in a big city with year-round idyllic weather. It is perfect place to learn English while living an active, outdoor lifestyle.*

聖地亞哥結合了生活在一個大城市卻能享受全年田園詩般的天氣景點的好處。這是學習英語的同時過著適宜戶外生活的完美地方。

➤ *San Francisco* 舊金山

*A global center for technology development, San Francisco is the most international of all American cities. Ideal weather, excellent food, and a personality all its own, San Francisco offers students an excellent opportunity to learn English in a unique setting.*

技術開發的全球中心，舊金山是最國際化的美國城市。理想的天氣，美味的食物，舊金山為學生提供了一個學習英語極好的獨特環境與機會。

### UK DESTINATIONS

 <p><b>LONDON</b></p> <p><i>Discover and learn in the UK capital</i></p>	 <p><b>CAMBRIDGE</b></p> <p><i>Explore the beauty, history and culture of Cambridge</i></p>	 <p><b>BRIGHTON</b></p> <p><i>Study in the UK's coolest seaside town</i></p>	 <p><b>CANTERBURY</b></p> <p><i>Discover the traditional English experience</i></p>
---	--	--	--

## ✚ 英國地區

➤ *London* 倫敦

*London is one of the world's greatest, most exciting cities - a truly multicultural melting pot combining centuries of tradition with being the centre of new global thinking and trends.*

倫敦是世界上最偉大，最令人興奮的城市之一，一個真正的多元文化大熔爐結合幾百年的傳統與新的全球思維和潮流的中心。

➤ *Cambridge* 劍橋

*World class University City, Cambridge has the edge when it comes to beauty, history and culture.*

世界一流的大学城，當談到美，歷史和文化，劍橋大學有絕對優勢。

➤ *Brighton* 布萊頓

*Breathe in the south coast's coolest seaside town. The city often called London On Sea.*

南海岸的最酷的海邊小鎮。城市通常被稱為倫敦海。

➤ *Canterbury* 坎特伯雷

*Canterbury Cathedral, cream teas and river punting - if you are looking for that traditional English experience then look no further than Stafford House Canterbury.*

如果你正在尋找傳統的英式體驗，歡迎前來 *Stafford House Canterbury*。

## Equipment 學校設備

	面積	教室(間)	電腦(台)	課堂時間(分)	班級人數(人)
美國地區					
波士頓	240	15	15	45	11-15
芝加哥	270	20	40	45	10-15
聖地牙哥	170	16	23	45	10-15
舊金山	300	21	14	45	10-15
英國地區					
倫敦	350	20	14	50	11-14
劍橋	150+	9	-	50	14
布萊頓	224	16	14	50	10-14
坎特伯雷	180	15	14	50	10-14

## Course 課程介紹

	課程開始日	最低級別	課程堂數	招收年齡
<b>Everyday English 日常英語</b>				
<i>General English</i> 一般英語	每周一	初學者	20 堂	16+
<b>Professional 專業課程</b>				
<i>Business English</i> 商務英語	每周一	中級	-	18+
<i>Career Preparation Activity</i> 職涯預備		中高級	12 周	18+
<i>Professional Certificates</i> 專業資格證書	依課程類別	中高級	-	-
<b>Academic 學術課程</b>				
<i>TOEFL Preparation</i> 托福準備	每周一	中高級	-	16+
<i>IELTS Preparation</i> 雅思準備	每周一	中級	25or30 堂	16+
<i>Cambridge Examinations</i> 劍橋英語考試	-	中高-高級	-	16+
<b>Additional Options 額外選擇</b>				
<i>One-to-One English</i> 一對一英語	每周一	初學者	5 堂(min)	16+
<i>Group courses</i> 分組課程	每周一	初學者	5 堂(min)	16+

## Requirement 需要準備文件及其他

1. 護照
2. I-20(如為 F-1 學生)
3. 費用
4. 註冊確認表

## Contact 聯絡資訊

**LINCOLN** 台灣報名請洽: 林肯企管顧問公司  
**林肯企管顧問有限公司 (國際教育諮詢中心)**

總公司: 台北市 106 大安區忠孝東路四段 148 號 3F-2

Est. 1994 (禮仁通商大樓仁座, 捷運: 忠孝敦化站 5 號出口)

TEL: 02-2781-8878 (總機) FAX: 02-2781-8829

台北站前辦事處: 台北市 10041 中正區忠孝西路一段 50 號 12 樓之 12

(台北火車站站前地下街 Z2 出口)

TEL: 02-2370-8787

[lincoln8@ms18.hinet.net](mailto:lincoln8@ms18.hinet.net) or [marketing@lincoln.com.tw](mailto:marketing@lincoln.com.tw)

公司網址 [www.swisschool.com.tw](http://www.swisschool.com.tw) 或 [www.lincoln.com.tw](http://www.lincoln.com.tw)

All rights reserved 林肯企管顧問有限公司 版權所有 未經同意請勿翻印

2016@林肯企管顧問有限公司 [www.lincoln.com.tw](http://www.lincoln.com.tw)



2016.01.12 製